

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-078

### 更換夏季校服事宜

敬啟者：鑑於天氣日漸回暖，由 3 月 19 日（星期二）開始，學生可因應個人需要換穿夏季校服。全體學生正式換穿夏季校服日期為 4 月 10 日（星期三）。此日期前，請家長多留意天氣的變化及 貴子弟的健康狀況，讓其穿著合適的校服回校。校服規格請參照手冊內的校服儀容準則或瀏覽學校網頁 > 有用連結 > 校服式樣。

( <http://www.cskms.edu.hk/info/UniformWEB/UniformFrameset.htm> )

如有查詢，請致電 23800241 與李慧敏主任聯絡。

請於 2024 年 3 月 22 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

各位家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2024 年 3 月 19 日

回 條

更換夏季校服事宜

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S23/24-078）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

請於 2024 年 3 月 22 日或以前透過「家校通系統」回覆

2024 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S23/24-078

19 March 2024

To: All Parents

### Change to Summer School Uniform

As the weather is getting warmer, students may consider wearing the summer school uniform according to their own needs starting from 19 March 2024 (Tuesday). The official date for all students to switch to the summer school uniform is 10 April 2024 (Wednesday). Before the official date, parents please pay close attention to the weather condition and your child's health, and remind them to wear the suitable set of school uniform when going to school. For the details of the school uniform, please refer to the guidelines on School Uniform and Appearance in the student handbook. Also, you may browse the school website via the following path, front page > useful links > school uniform sample.

(<http://www.cskms.edu.hk/info/UniformWEB/UniformFrameset.htm>)

Please reply through "School Comm System" on or before **22 March 2024**. For enquiries, please contact Ms. Li Wai Man at 23800241.

Thank you very much for your attention.



A handwritten signature in black ink, appearing to read "Chiu Cheung Ki", is written over a horizontal line.

Dr. Chiu Cheung Ki  
Principal

----- ✂ ----- ✂ -----

### Reply Slip

### Change to Summer School Uniform

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-078 has been read and understood.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please reply through "School Comm System" on or before **22 March 2024**.

Date: \_\_\_\_\_